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Hallituksen kokous 6/2023
Aika: 23.3. klo 14.15
Paikka: MaD 202

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Muut:
Loviisa Hurme
Jyri Kohvakka

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x (saapui kohdassa 5)
-
x
x (saapui kohdassa 13.d)
-
x
-
x (saapui kohdassa 5)
-
x
x (saapui kohdassa 8.a. – poistui kohdassa 8.d.ii.)

TiTOL ry edustaja (poistui kohdassa 7.g.)
(saapui kohdassa 8.d.ii. – poistui kohdassa 13.c.)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 14.19.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 5/23 muutoksitta.
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5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Valtteri kysyy pistokepaikkoja. Jatkoroikka löytyy. Matias kertoo, että kaduilla
tulvii ja siellä voisi uida. Atte on sairaanhoitajalle chatissa jonossa paikalla
numero 4. Atte pääsi jonossa eteenpäin paikalle numero 3. Sessin mielestä on
aika kylmä.

7. Jäsenet
Hyväksytään kaksi uutta jäsentä (Liite 1). Nea Marjavaara on uudelleen
maksanut jäsenmaksun Ynnälle ja täten uusinut jäsenyytensä.

8. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Emojisitsit:
Oli tosi kivaa ja pukeutuminen oli onnistunutta. Abakuksen kanssa oli
mukava tehdä ja Abalta tuli kehuja, että meidän kanssa oli kiva järjestää.
Viimeinen lipunmyyntivuoro peruttiin, vaikka yleensä lipunmyyntiä on
pidetty viimeisellä vuorolla eli klo 1.00-2.00. Selvitetään Esciltä miksi näin
on toimittu. Kasvisruoka (kasvislasagne) oli hyvää, joten voi siis olla
jatkossakin.

Kostajaiset:
Meni hyvin. Drinkkilippuja puuttui 10 kpl. Sessi on laittanut viestiä
Juusolle. Syrre ei ollut hakenut drinkkilippuja, muttei välttämättä ollut
huomannut.

Ynnä jäällä & saunassa:
Ynnä ei ollut jäällä, mutta Ynnä oli saunassa. Mainostus ja infot tuli tosi
myöhään. Pidetään jatkossa parempaa huolta, että infot on ajoissa.
Saunassa oli mukavaa ja rauhallista. Roope pelasi saunassa lautapelejä.

b. 3MIOT #49
Tänään mennään. Lippuja jäi jäljelle 25kpl.
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c. Huhtikuun karaoke
Huhtikuun karaokea ei ole, koska viikolla 14 on pääsiäistauko. Karaokeen
voi mennä epävirallisesti.

d. Wapbu
i. Varattavat asiat

Keskiviikon 19.4. kevätkokousta varten on nanosauna varattu.
Speksiin lippuja on varattu 40 kpl. Kuplafutista varten pitää varata
aika. Atte on keskustellut Tekin sponssista kuplafutikseen.

Prowappua varten Kaijalanniemi on varattu ja läffä varataan
myös. Bussit Kaijalanniemeen pitää vielä varata. Matias ja Eemeli
kilpailuttavat bussit. Matias kertoo, että puzzle night:ia varten pitää
varata tila. Juuso varasi Lea Pulkkisen salin puzzle nightia varten
torstaiksi 27.4.

Wappusitseille Lillukka on varattu tapahtumapaikaksi. Käsityö- ja
leivontailtaa varten tilavaraukset on tehty.

ii. Muut
Juuso avaa vapaamman keskustelun ja huomauttaa että vappuun
on vielä aikaa joten ei tarvitse keskustella liikaa. Sessi huomauttaa,
että yv-vastaavia puuttuu vielä osasta vapun tapahtumista.

Jyväsmetron liput ovat menneet nopeasti. Ynnän kanta oli 40kpl
lippuja. Matias kertoo, että haalarimerkkejä ja muuta merchiä on
myynnissä vapun tapahtumissa.

Kevätkokous on 19.4. nanosaunalla. Toiminnantarkastajat ovat
kysyneet tarvittavia asiakirjoja tarkastettavaksi pääsiäisviikkoon
mennessä. Valtteri kertoo, että hän on jutellut toiminnantarkastajien
kanssa asiakirjojen toimittamisesta ajoissa.

Eemeli soittaa Ynnän ja Linkin yhteiskaraoken puolesta Resinan
Petrolle ja varmistaa ajankohdan sekä jäsenedut.

SopokahviApprot järjestetään kiertämällä eri ainejärjestöjen tiloissa
ja kiertäjät saisivat haalarimerkit.
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Kuplafutis maksaisi 380 euroa kahdelta tunnilta. Atte on miettinyt
tapahtumalle pientä osallistumismaksua, koska pelaajamäärä on
rajoitettu. TEK voisi mahdollisesti sponssata.

Prowappuun on mietitty osallistumismaksua, koska bussikyydit ovat
hintavia. Juuson mielestä ei olisi kohtuutonta pyytää pientä
maksua, kuten 5 euroa, sillä prowappu olisi ainoita
osallistumismaksullisia vapun tapahtumia. Kiril huomauttaa, että
parikymmentä osallistujaa voisi tulla pyörälläkin. Matias kertoo, että
avaintenhaku ja -palautus on suhteellisen tarkkoihin aikoihin.
Skumppajuoksu on kuulunut prowappuun, mutta aikaisemmin ei ole
ollut holitonta vaihtoehtoa, joten tänä vuonna voisi miettiä myös
sellaista. Prowappuun on kaavailtu kahta yv-vastaavaa.

Matias kehittelee puzzle nightia varten eventin. Matias sanoo, että
kaikki kiinnostuneet ovat tervetulleet suunnittelemaan pulmia ja
tekemistä iltaan.

Roope kertoo, että on saanut vappusitsit vastuulleen ja häntä
mietityttää sitsien alkamisajankohta. Kiril sanoo, että varauksen
alku on hyvä olla aikaisin, jotta alkujärjestelyt saadaan tehtyä
ajoissa. Atte kysyy, että loppuuko varaus klo 23 ja loppuuko sitsit
myös silloin. Varaus loppuu klo 23. Juuso kertoo, että tänä vuonna
voisi suunnitella yhteisiä jatkoja, jotta sitsaajat eivät pirstaloidu joka
suuntaan.

Kirkkopuistopiknik: Juuso ehdottaa, että Ynnä menee
kirkkopuistoon. Sessi kertoo, että tapahtumaa varten tilataan 40
pulloa skumppaa. Matias huomauttaa, että holitonta skumppaa ja
simaa olisi hyvä olla myös tarjolla, sekä jotain eväitä.

Vappubingomerkit jaetaan harjupiknikillä. Valtteri suunnittelee
bingon suorituskortin visuaalisen ilmeen, mutta tehtäviä ei ole vielä
keksitty. Merkkiä ei ole vielä suunniteltu. Juuson mielestä bingon
tehtävien tulisi olla jäsenistölle mieleisiä ja aktivoivia, mutta ei liian
spesifejä. Atte kertoo, että merkit pitää suunnitella ja tilata ajoissa,
sillä niiden toimituksessa voi kestää. Atte kysyy Kerttua merkkien
suunniteluun.
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Yv-vastaavat puuttuvat vielä luontoretkeltä, prowapusta ja
kirkopuistopicnicin viimeisestä vastuuvuorosta klo 18-20. Atte on
Valtterin kanssa prowapun yv-vastaavina. Sara ehdottaa että
hoidetaan kirkkopuisto -picnicin viimeisen vuoron yv-vastaavien
valinta arvalla.

Pidetään 10 minuutin kokoustauko ajassa 15.50. Jatketaan
kokousta ajassa 16.00. Arvonnan perusteella kirkkopuisto -picnicin
yv-vastaavat viimeisellä vuorolla ovat Valtteri ja Mikko.

e. Muut
Tulevia tapahtumia ovat vielä 11.4. käsityöilta ja 13.4. MatLu beer pong
-turnaus lounaispuistossa.

9. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Atte kertoo, että approjen lippuja on tähän mennessä myyty 201
kappaletta, joista 24 ryhmälippua eli osallistujia olisi tulossa noin 270.
Kideappin käyttö on tähän mennessä vaikuttanut positiiviselta valinnalta.

Kaalimatoarvonnan tuotteet ovat saapuneet. Toimikunta kokoustaa
huomenna 24.3. klo 14.15. Juuso ehdottaa, että escin sisäänpääsy
maksaisi 5 euroa ennen puoltayötä, jonka jälkeen se olisi 3 euro. Sara
ehdottaa, että 3 euroa koko illalta olisi kohtuullisempi. Valitaan lippujen
hinnaksi 3 euroa koko illalta.

b. Kännytoimikunta
Valtteri on editoinut ensimmäisen videon/artikkelin, joka on
luonnontieteellisestä laskiaisesta. Verkkosivut itsessään pitää vielä saada
tehtyä, missä videon voi julkaista. Valtteri on ollut kostajaisissa myös
tekemässä sisältöä ja on suunnitellut myös approille käyntiä kännyn
puolesta. Mainostamista voi hoitaa ig:ssä kunhan Kännyä ensin
julkaistaan.

c. Muut
Ei ole.
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10.Yrityssuhteet
a. Hallitushupparit

Hupparit ovat saapuneet ja ovat noudettavissa toimistosta. Maksuohjeet
hupparin tilanneille tulee viikon aikana.

b. Muut
Escin soppari on allekirjoitettu. Läffän TEK:in mainos pitäisi uudistaa
uudempaan logoon. Casion mainostus on päättynyt nettisivuilla.

11. Yhdistyksen kokoukset
a. Ylimääräinen yhdistyksen kokous

Kutsuttu koolle 22.3. ja pidetään perjantaina 31.3. klo 14.15 tilassa MaA
102. Etäosallistuminen ei ole mahdollista. Pitsaa ei ole myöskään tarjolla.

b. Kevätkokous
Pidetään kevätkokous keskiviikkona 19.4. ennen vappua.
Toiminnantarkastajille sekä viime vuoden puheenjohtajalle on ilmoitettu
asiasta. Atte kysyy, onko pitsaa tulossa. Juuso vastaa että mietitään pitsaa
seuraavaan kokoukseen mennessä.

12.Excu
Ei järjestetä excua Lappeenrantaan pääsiäisviikolla. Suunnitteilla olisi excu
Tampereen suunnalle ensi syksynä.

13.Muut sektorit
a. Talous

Valtteri kertoo, että rahaa on tilillä ja rahaa on tulossa, mutta myös
menossa. Tilinpäätös on tekeillä ja se on valmis pääsiäisviikon alkuun
mennessä.

b. Sopoasiat
Ei ole.

c. Kopoasiat
Kiril kertoo, että eräs alumni on ollut yhteydessä häneen ja kysynyt voisiko
tulla puhumaan jossain tapahtumassa jaksamisesta, työelämästä ja
opiskelusta. Kirilin mielestä jonkinlaista isompaa ja vapaamuotoista
alumnitapahtumaa voisi järjestää esimerkiksi saunomisen merkeissä.
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Sara kertoo, että matematiikan puolelta Juutinen on ollut yhteydessä ja
OPS-kysely ollut mielessä. Yliopiston rehtori vaihtuu. Jyri mainitsee, että
fysiikalle on perustettu uusi erikseen yhteishaussa haettava linja:
aineenopettajan kandidaattiohjelma (+maisteri), jonka opetus aloitetaan
tulevana syksynä.

d. Liikunta
Atte on ajatellut järjestää lajikokeilua huhtikuun toiselle viikolle eli viikolle
15. Todennäköisesti lajina olisi jousiammunta. Osallistumismaksu
perittäneen. Boulderointilajikokeilu oli menestys, osallistujia oli 19/20.
Matias on kuullut boulderoinnin kiinnostuksen lisääntyneen jäsenistön
keskuudessa. Vapun alla on tulossa kaupunkisotaa ja norsupalloa.
Edellinen lause on Aten mukaan lupaus.

e. Sauna
Kiril kertoo, että Linkiltä on vielä laskutettava saunasta. Läffä on menossa
14.4. valorinteelle viestijöille, 28.4. Pörssille ja 29.-30.4. Dumpille. TEK
haluaa uusia mainoksen läffän kylkeen uudella logollaan. Kiril sanoo, että
huolehtikaa mainoksista, koska tilaa on uusille mainoksille. Prowappuun
läffä on menossa 26.4. Puita haetaan varastoon.

f. Kv-asiat
Matias kertoo, että ESN:n kanssa on ollut kyykkätapahtuma suunnitteilla,
mutta se peruuntui, koska mainostaminen epäonnistui. Kv-foorumi on
28.3. ja Matias on menossa sinne.

g. Kulttuuri
JyväSpeksi esiintyy vapun aikaan ja Ynnä tekee yhteislähdön 22.4.
Mainostetaan Ynnän ryhmälipunmyyntiä. Museoapprot Tosineen kanssa
ovat suunnitteilla ja järjestymässä.

h. Elektroniset alustat
Ei ole lisättävää.

i. Muut
Atte kertoo, että TEK:iltä on tulossa paketti säilöön. TEK toivoo ettei
pakettia aukaista, koska se on heidän. Voidaan antaa TEK:ille käyttöön
pieni tila varastosta tavaroiden säilyttämiseen.
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Kiril sanoo, että verenluovutusta yhteislähtönä voisi suunnitella keväälle ja
syksylle. Roope kertoo, että Menu -merkkinen kauramaito ei ole
gluteenitonta. Juuso sanoo, että on kahta kauramaitoa tarjolla jäsenille,
joista toinen on gluteenitonta ja toinen ei ole.

14.Edustukset
a. Matrix 28v

Vujut olivat 4.3. Roope ja Mikael edustivat. Edustuskuvat jäivät ottamatta,
mutta oli hauskaa.

b. Fyysikkokilta 76v
Fuusio oli 11.3. ja Valtterin ja Juuson olisi pitänyt edustaa, mutta
ilmoittautuminen sulkeutui ennen kun he kerkesivät ilmoittautua. Mikael
kävi fuusion silliksellä 12.3.

c. Linkin 17v vujusitsit
Linkin vujusitsit ovat perjantaina 24.3. Sara ja Erika menevät edustamaan
virallisen epävirallisesti.

d. JYY 89v
JYY:n gaala on lauantaina 25.3. Ynnältä ei ole virallista edustajaa.

e. Ikaros 6v
Kadetit ovat lähettäneet kutsua. Vujut ovat 14.4. Kutsu on kahdelle
edustajalle ja se kustantaa 125 euroa alkoholillisena ja 115 euroa
holittomana sisältäen kaiken. Matias kysyy, laitetaanko onnittelut vaikkei
edustajia lähtisi. Juuso sanoo, että voidaan välittää onnittelut.

f. Resonanssi 29v
Resonanssin synttärisitsit ovat 22.4. ja kutsu on yhdelle edustajalle. Hinta
on 15 euroa sitseiltä ja ne ovat helsingissä. Mikael on kiinnostunut. Valtteri
ei ole täysillä kiinnostunut. Ilmoittautuminen menee kiinni 26.3. Mikael
lähtee edustamaan. Juuso ehdottaa 20 euroa budjetoitavaksi
Resonanssin lahjaan. Kiril kannattaa. Budjetoidaan 20 euroa Resonanssin
lahjaan.

g. Muut
TiTOL esittäytyi hallitukselle.
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15.Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa 533,02 euroa budjetoitavaksi hallitushuppareiden laskuun.
Roope ja Matias kannattavat. Budjetoidaan 533,02 euroa hallitushuppareihin.

Valtteri ehdottaa 813,50 euroa budjetoitavaksi emojisitseihin. Atte kannattaa.
Budjetoidaan 813,50 euroa emojisitseihin.

Juuso ehdottaa 200 euroa budjetoitavaksi laskiaisen jv-kiitoksiin. Atte kannattaa.
Budjetoidaan 200 euroa laskiaisen jv-kiitoksiin.

Valtteri ehdottaa 211,83 euroa budjetoitavaksi verkkosivujen kustannuksiin
(Zoner). Atte kannattaa. Budjetoidaan 211,83 euroa Zonerin laskuun.

16.Hankinnat
Matias haluaisi hankkia Ynnälle myytäväks pieniäi muovikuppeja Ynnän logolla,
joita voisi kiinnittää haalareihin. Atte kysyy, halutaanko hankkia bluetooth
-kaiutinta. Matias sanoo, että hän voisi lainata omaansa joihinkin Ynnän
tapahtumiin.

17.META
Juuso sanoo, että jäsenkyselyn sisältö näyttää olevan valmis ja se kaipaa
siistimistä sekä käännöksiä. Valtteri voi kääntää tekstejä.

18.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous Juuson doodlen mukaan.

19.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 17.21.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 20.2.-23.3.2023
2. Kokouksen 6/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023
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Kokouksen puolesta

________________________ ________________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


